
Historie rozborů pitné (do 01/2014 jen užitkové) vody

Rozbor vody z 09/2002

Zde jsou  patrné vysoké hodnoty dusičnanů a  ani  mikrobiologie  není  dobrá (rozbor
prováděn po povodních – likvidace bakterií chlorací).

Rozbor vody z 07/2013



Rozbor proveden pro návrh filtru na dusičnany – dle rozboru se navrhovala velikost
filtru  v  závislosti  na  finanční  zátěži  a  komfortu  regenerace  filtru  na  dusičnany.
Hodnota dusičnanů překročena skoro 3x oproti limitu, pH nebyl problém, mikrobiologie
v normě.

Rozbor vody z 01/2014

Rozbor  proveden  jako  kontrolní  před  instalací  filtru  Dionáta  a  FAM1.  Hodnota
dusičnanů stále výrazně vysoká, jinak ostatní chemie a mikrobiologie v normě.

Rozbor vody z 05/2014



Rozbor  proveden  jako  kontrolní  po  instalaci  a  používání  filtru  Dionáta  a  FAM1.
Hodnota dusičnanů konečně výrazně nízká. Dále sledovány parametry chloridů, síranů
a  hydrogenuhličitanů  jejichž  ionty  filtr  vyměňuje  za  dusičnany.  U chloridů  nárůst
hodnoty o cca 60% (v max. rozsahu 0-100mg/l), u síranů nárůst hodnoty o cca 20% (v
max.  rozsahu  0-250mg/l)  oproti  předešlému rozboru.  Stále  jsou  však  v  limitu  dle
legislativy.

Rozbor vody z 09/2014

Rozbor  proveden  jako  kontrolní  v  průběhu  používání  po  regeraci  filtru  Dionáta.
Hodnota  dusičnanů  stále  výrazně  nízké.  Parametry  chloridů  a  síranů  v  limitu  dle
legislativy.  Problém  zjištěn  v  mikrobiologii  (po  vydatnějších  deštích).  Provedena
chlorace  studny  a  rozvodů  vody  a  to  i  za  filtrem  Dionáta.  Na  základě  rozboru,
doinstalován za filtru Dionáta ještě filtr MSM (mechanická separace mikroorganismů).
Studna pravidelně 1x měsíčně chlorována dle  návodu výrobce přípravku –  případný
chlór zachytí FAM1.

Poté již další rozbor neprováděn. V současné době (11/2016) je v obci budován veřejný
vodovod. Pochopitelně se připojíme, vodu ze studny budeme zatím využívat jen jako
užitkovou. Přesto filtry ponechám jako pojistku (nebude se často regenerovat Dionáta
– nyní regeneruji cca 3x ročně Dionátu, 1x za 2roky MSM a FAM1). Chystám se udělat
chemický i mikrobiologický rozbor v nejbližší době, možná až po připojení k vodovodu.
Originál rozborů klidně předložím pro „nevěřící Tomáše“.


